

Yrjö Kukkapuro, Interior architect SIO, has designed Moderno-collection between 1958-60. The Moderno collection features seven variations of fully upholstered easy chairs and a rocking chair.

Kukkapuro's oeuvre is characterized by a strict command of form and the carefully considered use of details. Throughout the decades his ideal has been the human body and its lawlike regularities. He is known for his design of public spaces and as a solid collaborating partner with the architectural profession. This means that all Finns have at some stage of their lives sat in a chair designed by Kukkapuro, for example in a bank, theatre, auditorium or hospital.

Yrjö Kukkapuro has been awarded many prestigious international and Finnish distinctions including the Lunning Prize, Pro Finlandia-medal and Kaj Franck Design Prize. His works are represented in the collections of the most prominent museums around the world.

摩登诺系列由室内建筑设计师、家具设计大师约里奥·库卡波罗于1958-1960年设计。摩登诺系列共七款全包座椅，其中有一款摇椅。

整体设计遵循库卡波罗一贯的设计风格，结构严谨、细节考究。在过去几十年中，库卡波罗一直坚持人体工学，严谨的思维方式。他以公共空间设计而闻名，同时也是建筑设计领域重要的合作伙伴。这意味着芬兰人在他们人生中的某几个阶段都曾经使用过由库卡波罗设计的椅子，例如银行、剧院、礼堂、医院等。

约里奥·库卡波罗曾获得许多芬兰及国际的著名奖项，包括斯堪的纳维亚Lunning奖、由芬兰共和国总统颁发的Pro Finlandia奖章、芬兰设计论坛Kaj Frank设计奖。他的作品在世界许多著名博物馆展出并收藏。

Moderno-series from different decades. Shoe-shop Mono in year 1958 and University of Helsinki, Department of education in year 2005.

摩登诺系列产品工程案例：1958年的Mono鞋店，2005年的赫尔辛基大学教育学院。



LEPO

上海市松江区九亭镇盛龙路865弄6号
#6, Ln 865 Shenglong Rd., Jiuting Town,
Songjiang District, Shanghai P. R. China
Tel: +86 21 55299955
Fax: +86 21 67691407
www.lepo.fi

PAINO: KIRJAPAINO MARKPRINT OY

TUOTEKUVAT: TEEMU TÖYRILÄ

TAITTO: TIINA TAHKOKORPI / ELINA HAKALA 2008

moderno

design Yrjö Kukkapuro



chair upholstered **L-44**
 chair upholstered **L-32P**
 chair upholstered **L-32**
 easy chair upholstered **L-23**
 easy chair upholstered **L-65**
 rocking chair upholstered **L-66**
 easy chair upholstered **L-67**



L-67



L-66



L-44



L-32P



L-32



L-65



L-23

